
Úpice bude mít vlastní kabelové televizní vysílání

         V lednu 2008 vyhlásilo Město Úpice výběrové řízení na provoz kabelového televizního 
vysílání v Úpici. Na 15. veřejném zasedání bylo rozhodnuto o přidělení provozování místního 
televizního vysílání v Úpici firmě Video JS Úpice. Smlouva bude podepsána od 1. března 
2008.
     Tomuto kroku předcházelo jednání s firmou Sater v.o.s., která zajišťuje provoz kabelové 
televize v Úpici. Po dohodě byl  uvolněn vysílací kanál, na kterém bude vysílat místní 
televizní stanice. Rádi bychom Vás prostřednictvím asi dvacetiminutové smyčky, která bude 
průběžně  aktualizována a jednou týdně zcela obměněna,  informovali o dění v Úpici a okolí. 
Jak bude využit zbytek vysílacího času vyplyne z výběrového řízení, ale předpokládáme, že se 
může jednat o filmovou projekci či reklamní spoty, později např. i o přímé přenosy z 
kulturních, sportovních a společenských akcí. Součástí tohoto vysílání bude i teletext, v němž 
bychom formou textových zpráv rádi informovali občany Úpice o nejaktuálnějším dění. Tento 
prostor můžeme  v budoucnu využít např. i k zveřejnění Úpických novin. Všichni jistě dobře 
víme, že celé vysílání se bude průběžně vytvářet, a proto budeme rádi pracovat s Vašimi 
náměty či připomínkami.
     Podrobnosti k tomuto projektu si můžete přečíst na šesté straně ÚN v rozhovoru s Jiřím 
Středou, který redakce ÚN zpracovala.
     Občané, kteří se v minulosti stavěli ke kabelové televizi negativně a signál nepřijímají, 
mají možnost své názory přehodnotit a po dohodě s firmou Sater v.o.s. si nechat zřídit 
přípojku. Kdo se o TV vysílání zajímá i po technické stránce, pravděpodobně si na internetu 
přečetl potíže s digitalizací na Domažlicku. Podle dosud dostupných informací, které máme 
k dispozici, je reálné nebezpečí, že podobné potíže (tedy nemožnost příjmu digitálního 
signálu) hrozí i v Úpici. Co by to znamenalo po vypnutí analogového signálu, jistě každý ví. 

                                                                                                                               Robert Hager
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14. a 15. zasedání Zastupitelstva Města Úpice
Usnesení z 14. a 15. zasedání Zastupitelstva města Úpice najdete na internetových stránkách 
www.upice.cz, na úřední desce městského úřadu, případně si ho můžete vyžádat u tajemníka 
MěÚ:

U S N E S E N Í   č. 14/2007
ze zasedání Zastupitelstva města Úpice konaného dne 27. 12. 2007

I.
Kabelová televize Úpice

Zastupitelstvo města schvaluje:

• Vypsání výzvy k podání cenové nabídky na provozování místního televizního vysílání 
v Úpici a oslovení těchto 5 dodavatelů: Kabelová televize Žacléř, Mgr. Oldřich Bíla – 
TIRIS Hradec Králové, Petr Horák – CMS TV Svitavy, Jiří Středa – Video JS Úpice, 
Dr. Milan Brunclík – BONUS TV Turnov. 

II.
Městská policie Trutnov

Zastupitelstvo města schvaluje:

• Uzavření veřejnoprávní smlouvy s Městskou policií Trutnov na rok 2008 a uvolnění 
finančních prostředků na úhradu služeb MP Trutnov ve výši 375 000 Kč. 

U S N E S E N Í   č. 15/2008
ze zasedání Zastupitelstva města Úpice konaného dne 17  1.  2008

I.
K předloženým zprávám

Zastupitelstvo města bere na vědomí:
• Zprávu o investičních akcích města za rok 2007
• Zprávy o činnosti výborů a komisí za rok 2007

http://www.upice.cz/


II.
Majetkové záležitosti

Zastupitelstvo města schvaluje:.

08/15/81 - Uzavření dohody o ukončení nájemní smlouvy na část p.p.č. 130/1 v k.ú. Radeč s 
pí Mládkovou, bytem Trutnov a uzavření nové nájemní smlouvy na část p.p.č. 
130/1 v k.ú. Radeč o výměře 20 m2 s p. Šitinou, bytem Radeč na dobu neurčitou. 
Výše pronájmu 5 Kč/m2/rok.
Zveřejněno: od 2. 1. - 17. 1. 2008

08/15/82 - Uzavření nájemní smlouvy na část st.p.č. 346/1 v k.ú. Úpice o výměře 276,44 m2 

s firmou Lotrando s.r.o. se sídlem v Úpici na dobu určitou do 31. 12. 2008. Výše 
pronájmu 10 Kč/m2/rok.
Zveřejněno: od 2. 1. - 17. 1. 2008

08/15/83 - Směnu nemovitosti v majetku města, a to p.p.č. 1712/4 o výměře 62 m2 v k.ú. 
Úpice za nemovitost ve vlastnictví pí Skaličkové, bytem Úpice, a to p.p.č. 2048/3 
o výměře 61 m2 v k.ú. Úpice. Směna bude provedena bez finančního vyrovnání 
rozdílných výměr.
Zveřejněno: od 2. 1. - 17. 1. 2008

08/15/84 - Prodej p.p.č. 1591/7 v k.ú. Úpice o výměře 54 m2 firmě BiomasTech s.r.o., se 
sídlem v Úpici za cenu 70 Kč/m2. 
Zveřejněno: od 2. 1. - 17. 1. 2008

08/15/85 - Převod nájemních práv k bytu č. 1B v domě čp. 1088 v ul. Národní v Úpici z pí 
Smékalové, bytem Úpice na manžele Mertlíkovy, bytem Úpice.

                                                                        III. 
                                                                      Různé

Zastupitelstvo města schvaluje:

• Podání dvou žádostí o nadační příspěvek z Nadace ČEZ Oranžové hřiště na dětské 
hřiště a sportovní hřiště v areálu autokempu Radeč.

• Plán práce kontrolního výboru na I. pololetí 2008.

Zastupitelstvo města bere na vědomí:

• Výsledek výběrového řízení na pronájem náměstí T.G. Masaryka o úpické pouti:
1. místo Petr Novotný

             2. místo Martin Novotný
             3. místo Olga Schmiedová

• Výsledek výběrového řízení na provozování místního televizního vysílání v Úpici:
1. Video JS Úpice – nabídnutá cena 960 000 Kč bez DPH/rok

• Výsledek výběrového řízení na funkci tajemníka MěÚ:



1. Mgr. Šárka Bušinská

Zastupitelstvo města neschvaluje:

• Žádost firmy UNISTAV Úpice o prominutí penále ve výši 15 000 Kč.

Zastupitelstvo města pověřuje:

• P. Šklíbu sestavením a vedením skupiny pro řešení areálu SPV.
• Starostku  města  Ing.  Beránkovou  podpisem  smlouvy  na  provozování  místního 

televizního vysílání v Úpici  na dobu určitou od 1. 3. 2008 do 31. 12. 2008.

16. veřejné zasedání ZM Úpice
se uskuteční ve čtvrtek 21. února 2008 od 17 hodin v městském sále.

Program jednání:
• Zpráva o vývoji města za rok 2007
• Rozpočet města na rok 2008 – stanovisko finančního výboru
• Majetkové záležitosti
• Různé

V lednovém čísle ÚN jste si mohli přečíst vyjádření jednotlivých zastupitelů města na 
otázku „Jaký prioritní problém byste si přál vyřešit (nebo třeba začít řešit) v našem 
městě v roce 2008?“
            Dalším zastupitelem, který reaguje na výzvu ÚN je ing. Zdeněk Peterka, jehož 
vyjádření vám předkládáme:
      Prioritním problémem našeho města je změna chování obyvatel, tj. úcta k bližním a 
pochopení rozdílných názorů. Peníze na realizaci akcí jsou sice důležité, ale vždy město tvoří 
především lidé. Změna chování by měla začít u zastupitelů, kteří by měli mít úctu ke všem, 
byť nejsou zrovna jejich věkové kategorie a myšlenkových názorů. Pomluvy a znevažování 
druhých pro jejich věk nebo politickou příslušnost zastupitelům nepřísluší a byl bych rád, aby 
na to brzy přišli sami.
                                                                         S pozdravem Ing. Zdeněk Peterka
(Pozn. redakce: V příštím čísle vám nabídneme pohled občanů na danou problematiku.)  

Czech Point 
     Končí doba zbytečného obcházení úřadů, hodinová čekání či zdlouhavé dojíždění. Už si 
nikdo nemusí brát dovolenou, aby si jel vyřídit výpis z katastru nemovitostí do vzdáleného 
města. Končí pocit beznaděje člověka před kolosem státní byrokracie. Přichází Czech POINT, 
nejpohodlnější  způsob,  jak  z  jediného  místa  komunikovat  s  úřady  a  institucemi.  Czech 
POINT, neboli Český Podací Ověřovací Informační Národní Terminál, je asistovaným místem 
výkonu veřejné správy, kde každý člověk může získat všechny informace o údajích, které o 
něm vede stát v centrálních registrech, a kde bude moci také učinit jakékoliv podání ke státu. 
Již nyní si  můžete z pracovišť Czech POINT odnést ověřené výstupy z živnostenského a 
obchodního rejstříku, z katastru nemovitostí a během roku 2008 i z rejstříku trestů. Czech 



POINT vám ušetří čas, nervy i peníze.V první fázi projektu, na níž spolupracuje stát s Českou 
poštou a  Hospodářskou komorou ČR, je  možné získat  na jednom místě,  v  kanceláři  či  u 
speciálního  počítače,  ověřené  výpisy  z  katastrálního  úřadu,  obchodního  a  živnostenského 
rejtříku. Jeden z nejčastěji požadovaných dokladů, výpis z rejstříku trestů, budou moci občané 
zatím získat  pouze  na  magistrátech,  krajských a  obecních  úřadech.  O možnosti  vydávání 
výpisu z rejstříku trestů i na České poště a Hospodářské komoře ČR vede Ministerstvo vnitra 
intenzivní jednání s Ministerstvem spravedlnosti. Ověřené výpisy vždy v úřední den na 

Městském úřadu v Úpici: 
- Kancelář matriky: obchodní a živnostenský rejtřík (od 1.2.2008)
- Kancelář stavebního odboru: katastrální úřad
Úhrada za vyhotovený výpis je dle platných sazebníků.

Místní poplatek za komunální odpad

Upozorňujeme občany, že splatnost místního poplatku za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů    na I. pololetí roku   
2008 je do 29. 2. 2008.
     Místní poplatek je možné uhradit hotově v kanceláři č. 4 na Městském úřadě v Úpici.
Místní poplatky i správní poplatky mohou být dále hrazeny i bezhotovostním převodem, další 
informace o čísle účtu a variabilním symbolu vám budou podány na tel. čísle 499859054 nebo 
na   e-mailové adrese financni.odbor@upice.cz.

Fermentační bioplynová stanice na čistírně odpadních vod uvedena do 
zkušebního provozu

V listopadu  provedl  Stavební  úřad  v  Úpici  místní  šetření  na  stavbě  fermentační 
bioplynové stanice v areálu městské čistírny odpadních vod. Na základě zjištění na stavbě a 
souhlasů  Krajského  úřadu  Královéhradeckého  kraje  a  Krajské  hygienické  stanice  vydal 
povolení  k prozatímnímu  užívání  ve  zkušebnímu  provozu.  Následně  proběhlo  ověření 
provozu technologického zařízení a po slavnostním otevření, které se konalo 20.12.2007, byl 
30. prosince zprovozněn kotel ohřívající fermentor. 

Zařízení pracující na principu kvašení biologicky rozložitelných odpadů v obrovském 
reaktoru (1.300 m²)  bez přístupu vzduchu a  při  teplotě  40°C bylo  nutno  nejdříve  naplnit 
z jedné  třetiny vodou a  tu  ohřát  na uvedenou teplotu.  Ohřev se  provádí  kotlem,  který  je 
součástí  technologie  a  v současné  době  je  vytápěn  náhradním palivem –  lehkým topným 
olejem - do doby, než fermentor začne vyvíjet vlastní plyn. Do fermentoru je navážen kal 
z jiného, již zplyňujícího reaktoru, který obsahuje bakterie rozkládající bioodpad. Fermentor 
po  naplnění  další  třetiny  bude  doplňován  biologickým  odpadem,  který  je  připravován 
v homogenizační nádrži. To potrvá další 3 týdny, než dojde k vývinu bioplynu s dostatečným 
množstvím  metanu  tvořícího  jeho  hlavní  složku,  a  bude  možno  uvést  do  provozu  tzv. 
kogenerační jednotku. Ta obsahuje generátor vyrábějící elektřinu, která pohání motor spalující 
bioplyn. Motor je velmi podobný těm, které využívají ekologické autobusy.

 Teplo  z chladícího  okruhu  kogenerační  jednotky  je  využito  na  udržování  teploty 
v reaktoru  a  ohřev  všech  technologických  prvků.  Z plynu  přicházejícího  do  kogenerační 
jednotky je 40 % jeho energetického potenciálu využito k výrobě elektřiny a ostatní energie 
odchází jako teplo. V létě toto teplo bude přebývat a již nyní hledáme jeho další využití. 

mailto:financni.odbor@upice.cz
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Po najetí kogenerační jednotky bude výše zmiňovaný kotel výměnou hořáku upraven 
na spalování bioplynu. Kotel pak bude připraven pro nouzový případ výpadku kogenerační 
jednotky, ke zpracování průběžně se vyvíjejícího plynu a případné výrobě doplňkového tepla 
pro udržení technologie fermentoru v chodu.

Technologie byla postavena především na zpracování kalů z ČOV a trávy z veřejných 
prostranství města i od občanů. To tvoří plnou polovinu objemové kapacity zařízení. Jelikož 
celý projekt byl kromě likvidace koncipován i jako sběr biologického odpadu, zbylá kapacita 
bude především nabídnuta k využití pro zpracování odpadů z domácností i z velkokapacitních 
stravovacích  zařízení  v širokém okolí.  To  umožní  speciální  svozová  technika  a  speciální 
nádoby na sběr a svoz tohoto odpadu. Jsou uzavřeny smlouvy na likvidaci olupků z brambor a 
zbytků ze zpracování zeleniny. Hlásí se i další města zajímající se o likvidaci trávy (Trutnov, 
Dvůr Králové). K významným zájemcům o likvidaci odpadů budou patřit i  zpracovatelské 
závody na výrobu potravin a masných výrobků.

Zatím  máme  připravenu  travní  siláž  z města  z loňského  roku  a  starou  slámu  od 
okolních  zemědělců.  Bramboráři  již  netrpělivě  čekají,  kdy  začneme  odebírat,  a  jelikož 
výborná je i kejda, která nám byla nabídnuta, je materiálu k likvidaci dostatek.

Přejme si,  aby  toto  velmi  drahé  zařízení  postavené  za  významné finanční  pomoci 
Evropské unie, Ministerstva životního prostředí a Krajského úřadu KHK pracovalo spolehlivě 
dlouhá léta pro blaho a spokojenost všech občanů našeho města. 

Počítáme s tím, že po úplném najetí celé technologie připravíme den otevřených dveří 
a umožníme všem zájemcům z řad široké veřejnosti prohlídku zařízení. Stavba fermentační 
stanice vybudovaná podle projektu firmy Ekora s.r.o. Praha firmou Esox DPC Liberec s. r.o. 
splňuje nejpřísnější ekologické požadavky a je jedním z nejmodernějších zařízení tohoto typu 
v Čechách.   

                                                              Karel   S r n a   -  vedoucí fermentační stanice



Informace  o vybraných OZV

1) Obecně závazná vyhláška č. 2/2007, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů 
na veřejném prostranství

V této vyhlášce jsou nově stanovena prostranství, na nichž je možný  pohyb psů pouze na 
vodítku  a  veřejná prostranství ve městě, kam je zakázáno přivádět psy. 
Veřejná prostranství ve městě, na nichž se uplatňuje regulace   ( pes na vodítku )   :  
ulice 3. května, Bezručova, Bří Čapků, Dr. A. Hejny. Dr. E. Beneše, Dr. Tyrše, Havlíčkova, 
Husova, J. W. Mezerové, Jiskrova, Komenského, M. Gorkého, Myslbekova, Na Můstku, Na 
Veselce, Nám. T. G. Masaryka, Národní, Nerudova, Palackého, Plickova, Pod Městem, 
Poděbradova, Puškinova, Regnerova, Revoluční, Rtyňka, Smetanova, Spojenců, Zákopanka, 
Želivského, Žižkova.

Veřejná prostranství ve městě, na nichž se uplatňuje regulace   (   zakázáno přivádět psy   ) :  
Veřejné prostranství na sídlišti Pod Skalkou  (mezi paneláky č.p. 1002 a č.p. 1005 (dětské 
hřiště), u Základní umělecké školy A. M. Buxton  (park – zákaz se netýká chodníku), na 
Veselce (mezi  č.p.  904  a  č.p.  901  –  dětské  hřiště), na Dlouhých  záhonech (prostor 
dětského hřiště), ve Rtyňce (dětské hřiště a asfaltová plocha), na Sychrově (dětské hřiště 
-  u  OSNADA),  na  Sychrově (částečně  prostory  za  č.p.  55  a  č.p.  1080),  u  městského 
penzionu (městský parčík – zákaz se netýká chodníku), na Wolkerově  stezce   (prostor 
dětského hřiště ), na Krétě  (dětské hřiště), na Lánech (celé hřiště).

Tato prostranství budou označena tabulkou s piktogramem:



2) Obecně závazná vyhláška č. 3/2007, o místním poplatku  za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů
Tato  obecně  závazná  vyhláška  stanovuje  poplatek  za  provoz  výše  uvedeného  systému. 
Nejpodstatnější pro občana je asi  z této vyhlášky výše poplatku za svoz komunálního odpadu 
( tříděný i netříděný ), který pro rok 2008 činí částku  420,- Kč na poplatníka a  kalendářní 
rok. Součástí této vyhlášky je i příloha, ve které jsou rozúčtované náklady na  sběr a svoz 
netříděného  komunálního odpadu  za rok 2006. Zde je patrné,  že město Úpice přispívá 
každému občanovi  na svoz komunálního odpadu částkou 165,-  Kč, což z  rozpočtu města 
Úpice představuje částku přesahující 960 000,-  Kč. O jakou skutečnou částku se bude jednat 
v roce 2008, kdy všechny energie vzrostly asi  o 10 %, můžeme jen spekulovat. Pozitivní 
změnu zajisté  poznají  zahrádkáři,  kteří  mají  trvalý  pobyt  v Úpici,  a  jejichž  chaloupka se 
zároveň nachází v katastru Úpice.  Ti totiž  již  nebudou platit  další  poplatek za svoz TKO 
( dříve navíc 50 % z celkového poplatku ).

Všechny OZV  v plném znění najdete na www.upice.cz  nebo na MěÚ ( p.  
Žlůvová, kancelář č. 4 ).
                                                                        Za Město Úpice místostarosta Robert Hager

Poliklinika Úpice
     
      je v centru zájmu lidí, z nichž jsou mnozí pacienty lékařů ordinujících v budově. Často 
nám kladete různé dotazy. Průběžně vám na ně budeme odpovídat. 

Otázka: Končí skutečně zdravotní dopravní služba na poliklinice, jak  bude probíhat 
doprava pacientů?
Ing.Ott: Zdravotní dopravní služba nekončí.  Skutečně ukončil činnost dopravní služby pan 
Kadaník a odešel do důchodu. Zdravotní dopravní službu převzala Báňská záchranná služba, 
jejíž sanity a služby z města důvěrně znáte. Kontaktovat je můžete na jejich čísle dispečinku 
499 886 195 nebo tísňové 499 886 155. Brzy zde budou mít i stanoviště.

Otázka: Proč jsou zamčené záchody a o klíče musíme žádat sestru lékaře?
Ing.Ott: Společnost Poliklinika má  pro své klienty dostatek sociálního zařízení, do kterého 
stále investujeme  a zlepšujeme je. Bohužel kultura chování některých lidí při použití WC je 
otřesná. Nemůžeme a nechceme provozovat veřejné záchody.To je úkol jiných institucí ve 
městě. Proto naše opatření se zamykáním.

Otázka: Proč není ještě v provozu boční vchod?

http://www.upice.cz/
http://www.upice.cz/


Ing.Ott: Stavební práce  přerušilo zimní počasí. Harmonogram prací se zkomplikoval po 
odkrytí prostorů a vyhodnocení stavu zdí po osekání omítek, střechy po odstranění lepenky a 
bednění. Otevření plánujeme na měsíc květen. Určitě chcete vědět, co nového se tam buduje? 
Bude tu dostatek prostoru pro bicykly zdravotního personálu, dostatek místa pro zaparkování 
dětských  kočárků a  bezbariérový přístup po rampě do 1.NP, opravená prosklená střecha a 
zajímavé prostředí.

Otázka: Proč mají některé reklamní skříňky stále stejný obsah?
Ing.Ott: Skříňky pronajímáme jednotlivým organizacím a občanům. S obsahem nemáme nic 
společného, je to věc nájemníků. Nás spíš mrzí časté ničení skříněk vandaly. Na přelomu roku 
jich rozbili 5.   

     Průběžně připravujeme další změny, které povedou k vylepšení prostředí. Doufáme , že 
nám svým kulturním vystupováním v našem snažení pomůžete.
                                                                                         Ing. Ott Ladislav, jednatel společnosti 

Nová tajemnice MěÚ Úpice

      K výběrovému řízení  na obsazení  funkce tajemníka MěÚ Úpice se  dne 9.  1.  2008 
dostavilo             pět uchazečů. Šestičlenná výběrová komise se na základě výsledků testů a 
pohovorů  rozhodla  doporučit  pro  jmenování  do  funkce  Mgr.  Šárku  Bušinskou  z  Úpice. 
Předpokládaný termín nástupu nové tajemnice je 1. dubna 2008.

Ing. Iljana Beránková, starostka

UPOZORNĚNÍ  !

Upozorňujeme všechny nájemníky městských bytů, že s platností od 1.1.2008 bude účtováno 
penále za každý den prodlení platby nájemného, v souladu s § 697 Občanského zákoníku. 
Výši poplatku z prodlení upravuje nařízení vlády č. 142/1994 Sb. Poplatek z prodlení podle 
této vyhlášky činí za každý den prodlení 2,5 promile z dlužné částky, nejméně však 25 Kč za 
každý, i započatý, měsíc prodlení.

Dluhy vzniklé do 31.12.2007 lze bez navýšení o penále uhradit nejpozději do 31.3.2008. Po 
tomto datu bude již na všechny dluhy účtováno penále z prodlení a to zpětně od data vzniku 
dluhu!

  
Majetkový odbor města Úpice 
                                                                       

Páteční žurnály

01.02. MUDr.Hartman
08.02. MUDr.Černý
15.02. MUDr.Šťovíček
22.02. MUDr.Cvrček
29.02. MUDr.Hynková



Narozené děti  

  1. 11. 2007 - Dominika Davidová
  6. 11. 2007 - Magdaléna Fialová
10. 11. 2007 - Natálie Solarzová
12. 11. 2007 - Filip Hraba
14. 11. 2007 - Petra Regnerová

                 
Jana Srnová, matrikářka

Zamyšlení 

Ve středu 28. listopadu 2007 svolalo zastupitelstvo města a Technické služby města 
Úpice  do  městského  sálu  občany  na  seznámení  s  obecně  platnou  vyhláškou  o  černých 
skládkách ve městě.

Tohoto setkání se zúčastnilo cca 25 občanů města. Věřte mi, bylo mně z tohoto setkání 
trochu smutno, že tak málo občanů o tak závažné téma projevilo zájem. Většina z nás tento 
nepořádek ve městě oprávněně kritizuje s přáteli na ulici, v restauraci, v obchodě i doma. 
Dokážeme někdy při této kritice vyslovit i jména těch, kteří svým bezohledným chováním 
tyto černé skládky zakládají, ale již těžko vyslovíme tato jména na správném místě.

Odhalovat tyto nezodpovědné občany, na to nestačí jen členové zastupitelstva města, 
pracovníci TS, ale ani dva členové městské policie, musí to být většina z nás, občanů města, 
kterým záleží na tom, aby naše město bylo do budoucna čistší a krásnější.

Někdy oprávněně kritizujeme TS za jejich práci, jsou to ale právě pracovníci TS, kteří 
tyto černé skládky po nepořádných občanech vždy uklidí.

Proč máme my, solidní občané, doplácet každým rokem větší finanční částky za úklid 
černých skládek za občany, kteří si myslí, že na úkor nás ukázněných si mohou vše dovolit.

Všichni si sami u sebe slibme na začátku nového roku, že uděláme každý z nás trošku 
pro to, aby  naše město bylo do budoucna čistší a krásnější.

Vše nejlepší v novém roce Vám všem přeje
     Jaroslav Slezák

Projekt zvyšování adaptability občanů se zdravotním 
postižením

(tisková zpráva č. 6 ze dne 12. 11. 07 – kurzy podnikání a angličtiny)

Projekt je zaměřen na dlouhodobě nezaměstnané občany se zdravotním postižením 
v kraji Středočeském, Královéhradeckém, Libereckém a Pardubickém. Chce motivovat ZP 
občany k vědomému rozhodnutí celoživotně se vzdělávat. Také si klade za cíl nalézt a 
ověřit postupy, které umožní zaměstnání zdravotně postižených osob. V neposlední řadě 
chce zlepšit jejich možnosti v uplatnění na trhu práce. Zaměstnávání 
(zaměstnavatelnost) ZP spoluobčanů je potřeba průběžně řešit s ohledem na hrozící 
sociální vyloučení.

Po kurzech rozvoj osobnosti a informační technologie se handicapovaní mohou vzdělávat 
v dalších kurzech – podnikání a angličtina. Konají se od počátku října do konce 
listopadu ve čtyřech městech zúčastněných krajů (Liberec – Koloseum, Smržovka – 



Evropské výtvarné centrum pro postižené děti Sněženka, Pardubice – Veterinární klinika 
v ulici Štrossova, Ústí nad Orlicí – v ulici Tvardkova). 

Do kurzů se přihlásilo zhruba sto handicapovaných. Podmínkou účasti bylo absolvování 
obou základních kurzů (rozvoj osobnosti, počítače). Většina z účastníků kurzů je 
postižena tělesně či mentálně, doplnit si vzdělání se však rozhodli i lidé s postižením 
zraku, sluchu, lidé s kombinovaným postižením a lidé trpící civilizační chorobou. 
Handicapovaní mohou absolvovat buď jeden nebo oba ze zmiňovaných kurzů.

Kurz podnikání

V tomto kurzu jsou účastníci zasvěcováni do základů podnikání.

Náplň:

Podnikatelský plán - právní formy podnikání, živnostenský zákon, Obchodní zákoník, 
Zákoník práce - psychologie obchodního jednání - účetnictví, daňová evidence - sociální a 
zdravotní pojištění - daňová soustava DPFO - DPH, silniční daň - finanční plán - sociální a 
zdravotní pojištění

Lekce doplňují workshopy. V průběhu kurzu si klienti vytvoří vlastní podnikatelský plán.

Angličtina

Kurzy probíhají ve dvou úrovních – pro začátečníky a pokročilé.

V současné době se v rámci projektu připravuje třetí informační brožura. Bude 
obsahovat údaje o základních kurzech (rozvoj osobnosti a počítače) z pohledu lektorů i 
samotných účastníků.

Projekt nyní vstupuje do své závěrečné etapy. Jejím cílem je prezentace výstupů a 
výsledků dvouleté práce a prosazení poznatků do praxe.

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Projekt financuje Evropská unie a MPSV. Nositelem projektu je firma S-COMP.

Tiskovou zprávu zpracovalo občanské sdružení Unikátní projekty, partner 
projektu.
spojení:

S-comp: RNDr. Karel Vyhnal a Ing. Eva Hokovská 226205470
Za obč. s. Unikátní projekty zpracovala Alena Šejblová 483 382 042

Astronomické informace – únor 2008

Slunce vstupuje 19.2. v 7 h. 49 min. do znamení Ryb. 
Měsíc je 7.2. v novu, 14.2. v první čtvrti, 21.2. v úplňku, 29.2. v poslední čtvrti. Přízemí 
nastává 14.2. (vzdálenost Měsíce od Země je 370 tisíc km), odzemí 28.2. (404 tisíc km). 4. 
února ráno projde Měsíc nedaleko Venuše a Jupitera, 14.2. večer poblíž hvězdokupy Plejády v 
souhvězdí Býka. 15. a 16.2. se Měsíc promítá nedaleko planety Mars, v noci z 20. na 21.2. 
projde těsně kolem hvězdy Regulus, poblíž této dvojice se nachází také Saturn. 



Planety viditelné okem: Na ranní obloze můžeme pozorovat Jupiter, Venuši a koncem měsíce 
také planetu Merkur. Jupiter se pohybuje v souhvězdí Střelce, koncem února vychází kolem 
půl páté ráno. Venuše prochází Střelcem a Kozorohem. Konjunkce (tedy vzájemné přiblížení 
na obloze) Jupitera s Venuší nastává 1.2., konjunkce Merkuru s Venuší 26.2. Planeta Saturn je 
viditelná celou noc, nastávají ideální pozorovací podmínky. 24. února je Saturn v opozici se 
Sluncem a nejtěsněji se přiblíží k Zemi. Na obloze se promítá do souhvězdí Lva. V 
dalekohledu můžeme pozorovat prstence planety a také čtyři nejjasnější měsíce Titan, Rhea, 
Tethys a Dione. Jejich poloha vzhledem ke kotoučku planety je uvedena např. ve hvězdářské 
ročence.
Zajímavé úkazy: V první polovině února jsou dobře viditelné večerní přelety mezinárodní 
vesmírné stanice ISS. 
21. února po půlnoci nastává úplné zatmění Měsíce, které je z našeho území pozorovatelné v 
celém svém průběhu. Částečné zatmění začíná ve 2 h. 43 min., střed zatmění – největší fáze – 
nastane krátce před půl pátou ráno. Úplné zatmění skončí ve 4 h. 51 min. 
7. února dojde k prstencovému zatmění Slunce, toto zatmění je viditelné jen na jižní 
polokouli. Nejbližší částečné zatmění Slunce spatříme z území naší republiky 1. srpna.

V únoru 2008 je Hvězdárna v Úpici pro veřejnost otevřena ve středu a v pátek od 19 do 21 
hodin, program pozorování objektů vesmíru doplněný filmem a výkladem začíná v 19 h. 
Víkendová pozorování Slunce s doprovodným programem probíhají v sobotu (10 - 12 h.) i v 
neděli (13 - 15 h.). Pozorování dalekohledy lze uskutečnit jen za jasného počasí. Bližší 
informace o akcích hvězdárny v únoru najdete na nástěnce a také internetových stránkách 
hvězdárny: www.obsupice.cz.

                                                                                                                   Jiří Kordulák

ROZHOVOR s Jiřím Středou

      S kameramanem Jiřím Středou (nar. 1949 ) jsme si v jeho videostudiu JS povídali 
nejen o chystaném projektu kabelové televize v Úpici, ale i o agentuře SPLAV, o jeho 
práci, přáních i nenaplněných snech..

ÚN: Jak jsi oslavil příchod Nového roku?
JS: Prací, s reklamní agenturou SPLAV jsme pořádali v Havlovicích Silvestrovskou 
      zábavu, které se zúčastnilo asi 250 lidí. Bavili jsme se až do ranních hodin. Odpoledne
      jsme se sešli znovu, abychom uklidili sál.

ÚN: S kamerou jsi procestoval téměř celý svět. Na jaké místo na světě by ses chtěl 
        nejraději podívat?

JS: Jediný světadíl, který jsem nenavštívil, je Antarktida. Zažil jsem různé extrémy počasí, 

      bahno, komáry, hady, krokodýly. Viděl jsem největší stadion Maracana v Brazílii. 
      Musel jsem překonávat výškové rozdíly, točil jsem na největších lodích, s nejlepšími
      sportovci světa. Při mé práci jsem zažil nejen bolest a tíseň, ale také radost. Musel 
      jsem bojovat se suchem nebo vedrem, mráz mě štípal na Everestu. Ale opravdu 
      extrémní zimu bych chtěl zažít v Antarktidě. To bych bral. 
.

      ÚN: Reklamní agentura SPLAV letos oslaví 40 let bohaté činnosti. Kdybys mohl 
              vyzdvihnout nějaké akce, které by to byly a proč?



      JS: Rozhodně by to byl koncert s Karlem Gottem k 38. výročí, protože si Karla vážím
            jako velice čestného člověka a umělce. Oslovil jsem ho v Chile v roce 2006, zda by 
            nedoplnil svým vystoupením a osobností naše oslavy v Divadle A. Jiráska. Kupodivu 
            jsem se setkal s kladnou odpovědí. A příslibem, že pokud to půjde, přijede. A stalo se. 
            Ono toho bylo více, ještě bych vzpomenul náročnou akci Vánoční koncert Karla Gotta 

            a Heleny Vondráčkové ve sportovní hale v Trutnově. Stejnou váhu pro mě měl i večer 
            věnovaný učiteli Václavu Musilovi, který v Divadle A. Jiráska moderovali Petr
            Kalousek a Jana Stiborová. Pochopitelně by to nebylo možné bez nadšení a podpory 
            všech členů SPLAVu, příznivců a nadšenců, kterým bych opravdu chtěl poděkovat a 
            připomenout, že je čeká další množství práce a to ke 40. výročí, které nás čeká 
            v letošním roce.
 

ÚN: Prozradíš něco z chystané velkolepé oslavy?
JS: Nechci něco prozrazovat předem, když není vše stoprocentně dojednané a potvrzené. 
      Ale určitě se bude jednat o akci pro nás dříve narozené. Akce se uskuteční na náměstí 
      začátkem června jako součást dětského dne. Velký koncert by měl být v září v Divadle 

      A. Jiráska v Úpici. Zde by se měly prezentovat některé české celebrity, které nás 
      navštívily za uplynulá léta. Věřím, že se náš velký kamarád Pavel Nový zbaví 
      zdravotních problémů a přijede také. Moc bych mu to přál a lidem tady také.

ÚN: Když točíš s celebritami, máš trému?
JS: Velkou trému jsem měl v Americe, ale byla to spíše zodpovědnost než tréma, kterou 
       jsem cítil, když jsem v New Yorku točil s českými celebritami Karlem Gottem a 
       Helenou Vondráčkovou, abych je ve svatostánku Carnegie Hall natočil a vytvořil 
       dokument z jejich jedinečného koncertu. To jsem cítil, že nesmím zklamat, 
       jednalo se o naprosto jedinečnou událost.

ÚN: Jak se ti s nimi pracuje, s kým se dělá dobře a naopak, s kým jsou problémy?
JS: Dělá se mě s nimi dobře se všemi, neměl jsem problémy. Je však třeba respektovat 
      jejich požadavky. Důležité je nezveřejňovat věci, které jsou natočeny, ale nejsou
      určeny ke zveřejnění, ctít jejich soukromí.

ÚN: Můžeš prozradit některé vrtochy českých celebrit?
JS: To ani není vrtoch, ale většina z nich není technicky založena. A tím  vznikají 
       komické okamžiky. Jsem spíše vděčen za příhody, které jsem s nimi prožil.

ÚN: Pracuješ i s amatéry, je náročnější práce s nimi nebo s hvězdami?
JS: Ono to vyjde nastejno. Při práci s profesionály z branže si myslím, že je rozhodující, 
       zda pracuji s profíky zaměstnanými nebo na volné noze. Tam jsou určité rozdíly, ale 
       ve výsledku musí  být práce vždy perfektní bez ohledu na potíže při zpracování. Ať 
       amatér nebo profík, pokud jsem pod tím podepsaný, chci, aby to bylo vždy dobře. 
       V životě jsme asi měl štěstí, že jsem okolo sebe měl vždy dobré lidi, se kterými se 
       dobře spolupracovalo a kteří respektovali moje nemalé požadavky.



ÚN: Můžeš čtenářům přiblížit projekt kabelové TV v Úpici a jak Tě to napadlo?  
        Pokud to dobře chápu, jedná se o jakýsi informační kanál, který poskytne firma
        SATER v rámci šíření kabelového signálu v Úpici?

JS: Ano, je to tak. Tuto myšlenku jsem nosil v hlavě minimálně deset let. Po předloňských 

       volbách do městského zastupitelstva jsem oslovil nové vedení města, které se k tomu 
       postavilo kladně a moji myšlenku akceptovalo. Podle stanovených kritérií poté 
vypsalo 
     výběrové řízení dle zákona. 

ÚN: Znáš počet přípojek kabelové TV v Úpici?
JS: Neznám přesný počet domácností, které mohou v Úpici sledovat kabelovou televizi. 
      (pozn. redakce: dle sdělení firmy SATER je přípojek ve městě cca 1100).

ÚN: Jak se dá naladit nový informační kanál kabelové televize?
JS: Mělo by to být v základní nabídce firmy SATER, tak aby občané již přijímající 
      kabelovou televizi nemuseli nic připlácet.

ÚN: Jaká bude náplň programu a počet vysílacích hodin? Co tam bude zajímavé, 
        proč by si měli občané nemající možnost přijímat kabelovou televizi tuto
        pořídit?

JS: Každý týden bych měl s týmem vyrobit dvacet minut nových informací z Úpice, které 
      poběží ve smyčce celých 24 hodin. Půjde o informace ze života v Úpici, chceme 
      obsáhnout sport, kulturu, přinášet aktuální informace ze spolků atd. Na rozdíl od ÚN 
      by vše mělo být aktuální. Bude možnost zařadit i teletext, programy kina a divadla,
      prostě veškeré informace, které občan potřebuje. Do budoucna připravuji i přímé 
      přenosy z kultury a sportu ve městě. Doplním to svými filmy z přírody a cestopisy, 
      okénko mohou mít i ženy s kosmetickou poradnou, zahrádkáři atd. Ještě chci doplnit, 
      že některé reportáže budou umístěny na internet, kde již několik měsíců funguje 
      internetová televize na adrese www.nasetelevize.cz

ÚN: Jaké je personální zajištění vysílání a točení reportáží?
JS: Jak jsem již říkal, dvacet minut programu aktuálních informací z Úpice, teletext, 
       reklamu pro podnikatele bude zajišťovat Video JS. Akce budou zajišťovat amatérští 
       kameramani a šéfredaktorkou bych chtěl udělat Martinu Adamů, která letos dokončí 
       studium moderátorské školy v Praze. Mám tým cca šesti, sedmi lidí. Vesměs vzešli 
       z konkurzu, kterého se v loňském roce zúčastnilo osmnáct lidí. V únoru chci udělat 
       další konkurz a tým rozšířit i o redaktora a redaktorku středního věku. 

ÚN: Kdo bude kabelovou televizi zajišťovat finančně?
JS: Z největší části to bude Město Úpice.

ÚN: Chceš zmínit firmu SATER a jak si představuješ spolupráci s nimi?
JS:  Společnost SATER v.o.s. je jedním z největších kabelových operátorů se zaměřením na 
budování a provozování kabelové televize v menších městech a obcích po celé
       České republice s využitím té nejmodernější technologie. Firma nabízí montáž 
       individuálních televizních a satelitních antén pro rodinné domy, penziony a hotely. 
       Zajišťuje měření míst nejvyšší kvality a intenzity TV a SAT signálu, a to jak 
       analogového, tak digitálního pomocí špičkové měřící techniky. Nabízí široké 
       spektrum stožárů, pasivních dílů a zesilovačů. Provádí montáž individuálních SAT 



       analogových i digitálních kompletů, montáž a dodání UPC Direct. Pokud vím, tak 
       v Úpici podniká od roku 1992.

ÚN: Kolik Kč stojí v současné době základní nabídka a kolik obsahuje kanálů?
JS: Základní nabídka stojí cca 86 Kč a obsahuje 9 kanálů. Do budoucna se počítá 

      s 11 kanály, z nichž jeden bude právě informační pro potřeby Video JS. K těmto 

      účelům je určen kanál S 07, který by měli lidé přijímat i na televizory dříve vyrobené.

      Do roku 2006 byla šířena pouze jedna, a to základní programová nabídka, od 1.1.2007 

      však po technické úpravě je zařazena druhá programová nabídka pod označením 

      kompletní programová nabídka (24 kanálů za 265 Kč). O možnosti připojení se

      můžete informovat na internetových stránkách firmy www.sater-tv.cz.

      Znám se s nimi delší dobu a když jsem je oslovil společně s paní starostkou ing. 

      Beránkovou, velice jsem přivítal rozhodnutí pana Dohnala. Jeho firma projevila 

      zájem se projektu zúčastnit bez obav, že by bylo poškozeno dobré jméno fy SATER. 

ÚN: Uvažuje se o možnosti dalšího rozšíření v ostatních lokalitách Úpice?
JS: To je opět otázka na zástupce firmy SATER, ale pokud vím, tak možnosti jsou. 
      (pozn. redakce: Občané si ale musejí provést výkopové práce nebo v případě náměstí 
      T.G.M. vzájemně umožnit vstup do půdních prostor, kudy by se vedla kabeláž. 
      V Radči se počítá se zavedením kabelové televize po plánované rekonstrukci 
      kanalizace. V současné době probíhají jednání s firmou ČEZ, jsou na dobré cestě). 
      Pochopitelně, že jakékoli rozšíření kabelových přípojek možné je, ale za finanční 
      účasti občanů. Jak  jsem již říkal, jednání se zúčastnila také starostka Úpice ing. 
      Beránková, která usiluje o zavedení kabelových rozvodů do co největšího počtu 
      domácností ve městě.

ÚN: Děkuji za rozhovor

                                                                                                    Za ÚN se ptal Josef Rumler

http://www.sater-tv.cz/


CO DAL ROK 2007

       Nabízíme vám přehled událostí, které jsme zaznamenali v Úpici v loňském roce. 
Materiály budeme uveřejňovat postupně, dnes akce prvního čtvrtletí roku 2007.



01. 01.
Úpice čítá 5845 obyvatel. V evidenci Úřadu práce je 257 občanů.

05. 01. 
V již tradiční úpické Tříkrálové sbírce vybrali na podporu charitativních akcí koledníci 
z úpického gymnázia bezmála 29 tisíc korun.

16. 01.
Zemřel dlouholetý starosta Podkrkonošské-Jiráskovy župy, starosta TJ Sokol Úpice a 
propagátor sokolského hnutí Miroslav Janek.

25. 01.
Na obou úpických základních školách proběhl zápis žáků do prvních tříd pro školní rok 2007-
2008. Zapsáno bylo sedmdesát dětí.

02. 02.
Komedyje o hvězdě (režie: Pavel Švorčík) měla další reprízu. A nebylo to poslední vystoupení 
úpických ochotníků s touto hrou. Šňůra představení i mimo Úpici je čekala také v závěru 
roku.

15.-16. 02.
Taneční akademie úpické zušky přeplnily Divadlo Aloise Jiráska k prasknutí. Nabito bylo i při 
dopoledních projekcích pro žáky a studenty zdejších škol.

22. 02.
Vernisáží byla v Městském muzeu a galerii JWM zahájena Velká úpická výstava – VÚV 
(výstava obrazů a maleb Jana Drahoráda a Andrejky Součkové; snímků z fotosoutěží Krajina 
Jestřebích hor a Lidé Jestřebích hor; Chuckyho historicky první výstava fotografií). 

24. 02.
V sále Juty, a. s., se uskutečnil již IX. dětský karneval. Navštívilo ho opět na 200 masek a 200 
dospěláckého doprovodu.

01. 03.
Tradiční vyhlašování nejlepších sportovců Úpice, mezi kterými byli i mistři světa, obohatily 
nové kategorie: kolektiv roku, událost roku a síň slávy.

04. 03.
Začaly platit změny v dopravní obslužnosti Úpice respektující požadavky, které občané 
přednesli při společné diskusi s organizátorem dopravy OREDO s. r. o. Povedlo se tak 
„zlidštit“ některé spoje vzniklé prvním nástřelem jízdního řádu.

06. 03.
V obřadní síni Městského úřadu v Úpici byl oceněn kvintet významných osobností úpické 
kultury za rok 2006 (Vladimír Hudousek, Josef Vik, Pavel Švorčík, Květoslav Matyska, Jiří 
Středa).



09. 03.
Uskutečnil se první Městský bál, na kterém úpické Šeherezády připravily léčku na nic 
netušícího místostarostu, oblékly ho do kostýmu sultána a zatančily svůj harémový tanec.

10. 03. 
Na Městském úřadě v Úpici poprvé zavlála „Vlajka pro Tibet“ s přáním, aby slunce na vlajce, 
které symbolizuje radost ze svobody, duchovní a materiální štěstí, prozářilo Tibeťanům jejich 
trnitou cestu životem.

10. 03.
V Městském sále byly oznámeny výsledky 13. ročníku Zimní běžecké ligy. Popáté byli 
korunováni titulem Král Jestřebích hor nejlepší žáci. Vyhlašování předcházel premiérový 
ročník silničního závodu Úpická desítka (100 účastníků), který se uskutečnil pod patronací 
starostky města.

16. 03.
Město Úpice získalo v krajské soutěži ve třídění odpadů za rok 2006 „Čistá obec, čisté město, 
čistý kraj“ v kategorii měst nad 5000 obyvatel 2. místo. Ceny z rukou hejtmana přebrala v 
Hradci Králové starostka města.

21. 03.
Byla zaregistrována obecně prospěšná společnost Království-Jestřebí hory, kterou založily 
Svazek obcí Jestřebí hory a Společenství obcí Podkrkonoší. Klade si za cíl aktivizovat 
společnost a získávat finanční prostředky pro splnění společné strategie.

27.-28. 03.
Jana Prouzová skvěle reprezentovala úpickou ZUŠ, když v celostátním kole pěvecké soutěže 
Karlovarský skřivánek skončila v konkurenci 34 zpěvaček a zpěváků z celé ČR na stříbrné 
pozici.

29. 03.
Město Úpice zakoupilo do svého vlastnictví dům č. p. 92, symbol města, Dřevěnku. Tento 
vzácný historický objekt se podařilo získat do majetku města po 128 letech. 

31. 03.
O deset sad medailí bojovali vyznavači skoku vysokého v rámci XVII. ročníku Úpické laťky 
v tělocvičně ZŠ Bří Čapků. V kategorii juniorek posunula hodnotu letitého rekordu trutnovská 
gymnazistka Eva Součková.

Šanci získat finanční podporu měli všichni

Podpora rozvoje cestovního ruchu se stala hlavním záměrem regionu Království – 
Jestřebí hory v první vlně získávání dotací z rozpočtu ČR a EU. Do programu se mohli 
přihlásit podnikatelé z oblasti zemědělství a lesní výroby, obce a neziskovky. V šibeničním 
termínu a za maximálního úsilí se během listopadu a prosince povedlo takřka nemožné.  

Občanské sdružení Chalupění vyměnilo kompletně okna, opravilo omítky ve svém 
zemědělském muzeu v Radči (dotace 441 000 Kč). Jaroslav Prouza z Havlovic opravil areál 



na ustájení koní pro rozvoj agroturistiky (dotace 577 000 Kč). PoLLoM s.r.o. Malé 
Svatoňovice nakoupil tři stroje – štěpkovačku, vyvážečku a korbu pro svůj plán údržby 
turistických tras v regionu (dotace 260 000 Kč). Obce Suchovršice (158 000 Kč) a  Havlovice 
(353 000 Kč)  na svých katastrech opravily přes 1 km cyklotras. Město Úpice (186 000 Kč) 
vytvořilo novou kuchyni (rekonstrukce místností a nákup elektrospotřebičů) pro ubytovací 
zařízení v areálu Sparty. Obec Batňovice (254 000 Kč) vytvořila dětský koutek u motorestu 
Klondayk. Království – Jestřebí hory o.p.s. získalo na administraci, poradenství, účetnictví a 
metodickou pomoc všem žadatelům 247 900 Kč. 

Každý žadatel musel přiložit vlastní podíl. Pro podnikatelský subjekt to představovalo 
50 % a pro neziskový subjekt 20 %. Celkově bylo vynaloženo 3 958 529 Kč. 

Program Leader ČR 2007 umožnil uskutečnění těchto 7 projektů. Je to zcela nová a 
originální možnost jak získat finanční prostředky pro spolky, obce a podnikatele. Každý 
občan našeho regionu se mohl a stále může zapojit do aktivity v rámci projektu Místní akční 
skupiny  Království – Jestřebí hory. Budujeme region se společnou budoucností. Bližší 
informace najdete na www.kjh.cz nebo nás osobně kontaktujte.

 (text i foto) Jan Balcar, ředitel Království – Jestřebí hory o.p.s., Balcar@zsul.cz, 777 851 871 

mailto:Balcar@zsul.cz
http://www.kjh.cz/


Manželé Prouzovi rekonstrukcí části objektu vytvořili zázemí pro koně. Rozvoj agroturistiky 
je jednou z možných cest pro podnikání v zemědělství.                                Foto“ Jan Balcar

Svazek obcí Jestřebí hory „rozporcoval“ sedmdesát tisíc

Na svém prosincovém zasedání v Úpici odsouhlasili starostové SOJH rozdělení grantů na 
letošní rok. Bylo přijato 17 žádostí, kde bylo požadováno 196 860 Kč. Vzhledem k vysoké 
kvalitě projektů vyšel SOJH všem vstříc. Částky byly rozděleny podle významu a dopadu 
jednotlivých akcí. Výsledky včetně bližších informací najdete na regionálním portálu 
www.jestrebihory.net. Vyrozumění úspěšným žadatelům bude zasláno v nejbližších dnech 
poštou. 

Jan Balcar, manažer svazku

Ekologické středisko v Úpici bilancuje

Solární panely, využití konopí setého, chov domácích zvířat, historie regionu Jestřebí 
hory,  řemesla v regionu, příroda ve fotografii, třídění odpadu, čistota prostředí, rozvoj 
šetrného cestovního ruchu – to jsou nejčastější témata, která nabídl již 20 měsíců trvající 
projekt EKOSERVIS PRO JESTŘEBÍ HORY.  Služby – ekoporadenství, osvětové akce a 
vzdělávací akce – byly přístupny široké veřejnosti. Všechny se konaly v odpoledních 
hodinách nebo o víkendech. 

Centrum, které zaštiťuje ZŠ ÚPICE-LÁNY, navázalo na činnost Poradenského 
střediska pro využití solární energie (funguje od roku 2004). Svou nabídku rozšířilo o 
nejaktuálnější témata v oblasti ekologie. Od května 2006 do prosince 2007 navštívilo 23 
vzdělávacích seminářů celkem 660 lidí starších 13 let. Na 14 osvětových akcí přišlo přes 
4 000 návštěvníků. Neskutečné je i vyřízení 736 dotazů, které byly zodpovězeny 
prostřednictvím telefonů, mailů, návštěvami nebo osobními výjezdy. 

Naše středisko se stalo partnerem Města Úpice, Svazku obcí Jestřebí hory a Místní 
akční skupiny Království – Jestřebí hory a Královéhradeckého kraje v oblasti životního 
prostředí. Podíleli jsme se na aktualizaci Strategie rozvoje všech partnerů. 

Odborné články nebo fotogalerie z našich akcí najdete mimojiné na webových 
stránkách – www.zsul.cz a www.jestrebihory.net. Zde najdete některé odborné články. 

Středisko, které je součástí celokrajského projektu KAPKA 21, bude i nadále 
pokračovat v činnosti. Inspiraci hledáme i u veřejnosti – kontaktujte nás s dotazy a nápady na 
zajímavé besedy či akce.

                                            Jan Balcar, vedoucí projektu Ekoservis pro Jestřebí hory 

Výstava

Městské muzeum a galerie Julie W. Mezerové v Úpici Vás zve na výstavu fotografií 
Oldy Šlegra TIBET. Vernisáž   v úterý 12. února 2008 v 16.00 hodin
Otevřeno v době od 12.2.2008 do 9.3.2008,   ÚT – PÁ 10.00 – 12.00 a 13.00 – 17.00
                                                                         Ne           13.00 – 16.00
                                                                                                                               MKS

http://www.jestrebihory.net/
http://www.zsul.cz/


Oznámení

Městské muzeum  prodlužuje otevírací dobu v odpoledním čase, výstavy můžete navštívit 
v pracovní dny do 17.00 HODIN. Platí od 15.2.2008.
                                                                                                           Marcela Strachotová

POZVÁNKA

     V pondělí 11. února od 19,30 hodin se koná divadelní představení VEŘEJNÉ OKO.

Komedie o bizarním milostném trojúhelníku. Hrají: Ivana Jirešová, Lukáš Vaculík, Hynek 
Čermák.

Vstupné: 180,190, 200,- Kč. Předprodej vstupenek v Knize Pod Městem,  tel. 732873950.

Hromadné vstupenky na tel č.499882197.

                                                                                                                                 MKS

Pozvánka na společenskou oslavu
 

 MEZINÁRODNÍHO DNE ŽEN

v sobotu 8. března 2008  v Městském sále v Úpici
začátek ve 14.00 hodin

OBČERSTVENÍ – HUDBA – TOMBOLA

Srdečně Vás zveme
      organizace KSČM Úpicka



pořádá přednášku MUDr. Holuba

Vietnam 2007

13.2. 2008 od 17 hodin v Městském sále Úpice

Město Úpice a MKS Úpice
společně s generálním sponzorem 

STAVEBNINY NYPRO, a.s. Trutnov

Vás srdečně zvou na

2. městský bál v Úpici

v pátek 7.3.2008 od 20.00 hod.

K tanci a poslechu hraje skupina RELAX.
Občerstvení, tombola, předtančení zajištěno.

Vstupné s místenkou 100,-  Kč.

Předprodej na MěÚ Úpice, kancelář č. 4, tel. 499 859 054.  

HVĚZDÁRNA  v ÚPICI

zve ve středu 20. února od 19 hodin na přednášku

NEJVĚTŠÍ DALEKOHLEDY SVĚTA
 

Připravil: RNDr. Libor Vyskočil

Místo konání: přednáškový sál hvězdárny
Po skončení programu lze za jasného počasí pozorovat noční oblohu. Vstupné 20 Kč

HVĚZDÁRNA  v ÚPICI

zve ve čtvrtek 21. února od 2.30 do 6 hodin

na POZOROVÁNÍ ÚPLNÉHO ZATMĚNÍ MĚSÍCE

Začátek doprovodného programu ve 2.30  hodin 
Přednáškový sál , pozorování v areálu hvězdárny



                                                                                                              VSTUP 20 Kč

KNIHY  PRO  DOSPĚLÉ

Krkonoše -  příroda* historie* život
Kniha seznamuje s přírodními poměry, historií, hospodářským charakterem i kulturně 
historickými památkami oblasti, zabývá se turistikou a lyžováním.

Taylor, B.: Arktida a Antarktida
Vzrušující průvodce po rozlehlých ledových pláních kolem obou pólů Země.

Tři ženy v Indii
Cestopis tří všímavých žen po Indii z roku 2007 nabízí vyčerpávající přehled radostí i útrap 
nezávislého cestování místními vlaky a autobusy, obsahuje ale i velké množství informací o 
přírodních a kulturních památkách.

Bishop,Ch.- Chant, Ch.: Letadlové lodě
Průvodce po letadlových lodích od konce 1. sv. války do současnosti. Autoři v ní přibližují i 
letadla a vrtulníky, které operují z palub těchto plavidel. Text doplňují fotografie.

Lagorce, S.:Kuchařské umění od A do Z
Podrobný popis jednotlivých fází přípravy pokrmů, návrhy menu. Doporučené nápoje k 
jednotlivým pokrmům.

Levi, A.: Ludvík X IV.
Životopis Ludvíka XIV. přezdívaného král Slunce (1643-1715).

Heydecker, J. - Leeb, J.: Norimberský proces
Autoři nám na základě vlastní zkušenosti jako očití svědci procesu i díky rozsáhlým
rešerším v archivech a četným rozhovorům s účastníky, svědky a obhájci podávají celistvý
obraz někdejších dramatických událostí v norimberské soudní síni, kde se konal proces
s válečnými zločinci.

Jirásek, V.: Permonické legendy Jestřebích hor
Hornické pověsti a legendy z našeho regionu.

Kuegler, S.: Volání džungle
V odloučenosti od světa, v divoké přírodě Západní Papuy, vyrůstala Sabine jako „dítě 
džungle“. 

Körnerová, H.M.: Hodina po půlnoci
Romantický příběh z Francie na začátku 19.stol.

Cookson, C.: Kate Hanniganová
Milostný příběh nemanželské dívky z chudinské čtvrti a zámožného muže uvězněného v 
nešťastném manželství.

Bradford, B.: Havraní útes
Rodinná sága z počátku 20. století nás zavádí do Británie na romantický



zámek Havraní útes.

KNIHY  PRO  DĚTI

Diaz, M.: Křížková výšivka
Více než 40 návrhů výšivek na širokou škálu předmětů od ložního prádla přes ručníky, 
prostírání, diáře až po potřeby pro děti.

Serke, A.:  Lampy s krásným dekorem
Nechte se inspirovat nádhernými potištěnými pergamenovými papíry k vytvoření skvělých 
originálních lamp.

Kipp, A.:Obrázky do oken
Díky přesným předlohám můžete velmi rychle vytvořit krásnou výzdobu do oken.

Vávrová, I.: O čarodějce, která zaspala století
Čarodějka Violeta zaspala století a nestačí se divit, co všechno se změnilo. Jak všechno 
v moderní době zvládne, a že se přitom stihne postarat  i o své dva staré kamarády, čerta a
vodníka, a k tomu získat spoustu kamarádů nových, si přečtěte v knížce.

Lehečková, H.: K čertu!
Vtipná kniha pohádek, v nichž se to jen hemží roztodivnými pohádkovými bytostmi.

Bella a její tajné přání
Pohádka o princezně Belle, která našla maličkou knížku na řetízku, která uměla plnit 
nejtajnější přání.

Přízraky, zázraky a spol.
Výbor 18 strašidelných povídek 19. a 20. stol.

Exministryně Dana Kuchtová se přijela podívat na naší komunitní školu

        Tak už o nás vědí i na ministerstvu. V sobotu 8. 12. se přijela seznámit s naším projektem 
Komunitní škola „ÚL“ exministryně Dana Kuchtová. Dopoledne proběhla beseda nad 
školstvím v regionu. Diskuze, které se zúčastnili Ing. Iljana Beránková (starostka města 
Úpice), Mgr. Petr Kalousek a Mgr. Dana Teichmanová (ZŠ Úpice-Lány), Mgr. Jaroslav Balcar 
(ZŠ a MŠ Havlovice), Mgr. Sofie Hladíková (ZŠ a MŠ Kocbeře), se „točila“ zejména kolem 
potřeb maloměstských a venkovských škol. 

Dana Kuchtová a její kolegové – David Bartůšek, Petr Drahoš, Petr Koubek, Radan 
Kapucián aj. - se zároveň kochali interiéry naší školy. Seznámili se také s naším školním 
vzdělávacím programem a dalšími dokumenty. 

Jsme rádi, že se u nás Daně Kuchtové a jejím kolegům líbilo. Byla překvapená, jak je 
v Jestřebích horách hezky. Podle reakcí to tady asi děláme dobře. V Praze o nás častokrát 
slyšela, a tak se i do Úpice těšila…

                                                                                                                    Jan Balcar  



Školička nanečisto

Již podruhé si v sobotu 12. ledna mohli budoucí prvňáčci na Základní škole Bratří Čapků v 
Úpici vyzkoušet školní prostředí. Sednout si do lavic, malovat na tabuli, zahrát si hry na 
koberci. A že jich letos bylo! Na tuto akci se s rodiči dostavilo 30 dětí, což je téměř 3x více 



než vloni! Školička nanečisto byla součástí Dne otevřených dveří, který škola každoročně 
pořádá. Rodiče měli příležitost poznat prostředí, v němž se učí jejich děti, nahlédnout do 
zařízených učeben, prohlédnout si spoustu fotografií ze školních akcí a zhlédnout film, který 
byl natočen ke 115. výročí založení školy. Několik desítek rodičů i prarodičů navštívilo školu 
již předcházející den, kdy měli možnost toho svého žáčka či svou žákyňku vidět přímo při 
výuce v rámci akce „Okénko do výuky“. 

     Martin Zakouřil



      
   

pořádá
v sobotu 23. 2. 

2008
od 14,30 hodin 

v sále a. s. Juta Úpice

JUBILEJNÍ 10. DěTSKÝ 
KARNEVAL

Ať jste velcí nebo malí
a jestli vás tančit baví,

také zpívat, soutěžit,
tak byste tam měli být.

Ceny máme stále stálé,
což znamená vskutku malé.



Masky u nás platí pětku,
civilové k pětce zlatku.

Proto přijďte, neváhejte,
radost sobě udělejte.

Děvčata a chlapci, mamky a taťkové, babičky a dědové, tetičky a strýčkové, prostě 
všichni, kdo máte chuť si zaskotačit na sněhu i bez sněhu!!!

SRDEČNĚ VÁS VŠECHNY ZVEME 
na

VI. ročník
Kdy:

pátek 1. 2. 2008
Kde:

ZŠ Úpice-Lány
Start:

od 9,00 do 9,30 hodin

Program:
Souboj v netradičních disciplínách

Občerstvení:
pro mládež – horký čaj

pro dospěláky – horký čaj, horká medovina



Závěr:
 nejdéle v 11,30 hodin

Netradiční oběd – opékání čehokoliv k snědku na sněhu (vzít s sebou)
Odměny pro každého

Co si vzít s sebou:
Drobné na občerstvení, přezůvky (v případě nepříznivého počasí) 
„PĚKNÉ  POČASÍ OBJEDNÁNO!!!“ DOBROU NÁLADU!!!

(Pokud by to nevyšlo, do školy se vejdeme! V tomto případě se opékat nebude.)

O krále pogů na ZŠ Bratří Čapků Úpice

      Vy snad ještě nevíte, co je to za hru? Pogy vznikly na havajském ostrově Maui ve 30. 
letech minulého století. Místní děti sbíraly a hrály si s malými papírovými zátkami od lahví s 
mlékem, které vyráběla místní farma. Víčka pocházela z nápoje nazývaného Passion Fruit – 
Orange Guava.  Odtud  má  POG své  jméno.  Přibližně  před  15-ti  lety  se  na  hru  z  dětství 
rozpomněli někteří učitelé a představili ji svým žákům ve škole. Hra se okamžitě rozšířila 
nejprve po celých USA a pak i po celém světě. Začala pogománie. 
        Vzhledem k tomu, že má tato hra své obdivovatele i na naší škole, rozhodli jsme se v ní 
uspořádat první turnaj.  Celkem 23 účastníků jsme rozdělili  do tří  kategorií  – žáci 1.  a 2. 
ročníku, žáci 3. – 4. ročníku a žáci 5. ročníku. Hráči spolu nejprve změřili síly ve skupinách, 
systémem každý s každým. Následovalo semifinále a vrcholem byl zápas o 3. místo a finále. 
Po více než hodině urputných bojů se vítězi v jednotlivých kategoriích stali Jakub Dytrych, 
Ernest  Balog a  Martin  Kubiček.  Všem účastníkům děkujeme za férovou hru a  již  teď se 
těšíme na 2. ročník!

                                                                                                          Martin Dytrych



Sportovní dopoledne

Široká nabídka mimoškolních aktivit pro děti je jednou z hlavních priorit Základní školy 
Bratří Čapků v Úpici. V sobotu 12. ledna jsme tak pro děti z  mateřinek a žáky 1. stupně opět 
připravili netradiční disciplíny v rámci sportovního dopoledne. Vynikající atmosféra, 
povzbuzování diváků a u každé disciplíny sladká odměna čekala na více než 70 mladých 
sportovců. Děti se mohly „vydovádět“ při skákání v pytlích a prolézání dlouhatánským 
látkovým tunelem, navzájem si poměřit rychlost, šikovnost a obratnost například při běhu 
s míčem mezi koleny, při přenášení pingpongového míčku na lžíci či při srážení kuželek. A 
kdo zrovna nesoutěžil, mohl popustit uzdu své energii v malé tělocvičně, kde byla připravena 
trampolína, cvičení na kruzích, florbalové náčiní a různé míče. Děti tak po více než dvou 
hodinách odcházely domů sice trochu unavené, ale zářící spokojeností. A to bylo hlavním 
cílem této akce.

Martin Dytrych

Zprávičky z lánské školičky

Po delší odmlce se opět připomínáme aneb Dětský parlament při ZŠ Úpice-Lány opět v akci:
Během listopadu a prosince jsme výuku na naší škole zpestřili několika originálními 

akcemi.

První …
… z nich jsme nazvali „PŘEDBÍHÁME V ČASE“. Během tří dnů jsme se přenesli do blízké 
či vzdálené budoucnosti. Projevilo se to především na stylu oblékání, proto jsme v tyto dny na 
chodbách potkávali mimozemšťany, roboty, dědečky a babičky, dokonce i budoucí maminky. 



O přestávkách bylo také veselo. Největší úspěch mělo taneční vystoupení dědečka Radka 
Homoly ze 4. třídy, který nám předvedl na svůj věk úžasné kreace na současnou hudbu. 
S nápadem předběhnout čas přišli samotní žáci, kteří se předcházející rok zapojili do stejně 
úspěšné akce „Vracíme se v čase“.

Druhá…
…akce proběhla v poslední den docházky před vánočními svátky 21. 12. 2007. Členové 
dětského parlamentu připravili pro své spolužáky a učitele velkolepou VÁNOČNÍ SHOW.

Celé dvě hodiny se v naší tělocvičně tančilo, zpívalo, vyprávěly se vtipy.  Ti 
nejodvážnější z nás předvedli Kabáty, Eminem, Divokého Billa, Rolničky a mnoho dalších 
písniček od známých interpretů, o tanec se již tradičně postarala 9. třída. Pořádně to rozjel i 
náš bubeník Jakub Dřevecký, který obdržel veliký potlesk a musel  na scénu s přídavkem. 
Působivé bylo vystoupení angličtinářů, a to nejen pro jejich zpěv, ale i díky sehrané scénce 
(videoklipu) na známou písničku. Závěr patřil koledám, které jsme si všichni zazpívali.

Na přípravu jsme měli dost málo času. Přesto svou úlohu perfektně zvládli jak 
konferenciéři Míša Doležalová a Martin Šinglovič, tak malí i velcí vystupující. Všem patří 
veliká pochvala.

 Třetí…
… dalo by se říci MEGA AKCE – VÁNOČNÍ DISKOTÉKA  probíhala v ten samý den 21. 
12. 2006 od 16.00 hodin. Zúčastnilo se jí na 190 žáků z naší základní školy, kteří si mohli 
přivést kamarády. K poslechu i k tanci hrál DJ  Santa (Andrea Jirásková z 9.A) se svými 
skřítky. I s diskotékou byli všichni spokojeni. Organizace proběhla až na jednu výjimku bez 
problémů. Bohužel jsme museli skupinku chlapců, kteří nenavštěvují naši školu, z diskotéky 
vykázat, protože porušovali pravidla slušného chování. V současné době plánujeme další 
(velikonoční) diskotéku pro všechny lidičky školou povinné. Pokud naše pozvání přijmete, 
chovejte se, prosím, tak, abychom si zbytečně nekazili náladu.

Děkujeme obětavým členům dětského parlamentu a jejich rodičům, kteří své děti 
v této činnosti podporují. Dále všem, kteří s námi spolupracují a pomáhají nám. Mezi ně patří 
pan  Ota Lelek, který nám zapůjčil barevné osvětlení. 



Iveta Jiříčková

ZÁPIS   ŽÁKŮ

Ředitelství Speciální základní školy v Úpici vyhlašuje

ZÁPIS  ŽÁKŮ

do prvního ročníku pro děti se speciálními potřebami

a pro děti se zdravotním postižením

Zápis se bude konat v budově školy –
- Speciální základní škola –
   Nábřeží pplk. A. Bunzla 660, Úpice



dne  5.února 2008 od 13.30 do 15.30 hodin

                       Přijďte, těšíme se na Vás!

Informace na tel. čísle :  499 881 436 nebo emailu: 
zvs.kulhankova@centrum.cz

Základní umělecká škola A. M. Buxton, Úpice, taneční obor 
pořádá dne 21. a 22. února 2008

17. taneční akademii v Divadle Al. Jiráska v Úpici

začátek představení vždy v 17 hodin, vstupné 25 Kč 
předprodej prodejna Kniha pí Nývltová v Úpici

SAUCONY - ČESKÝ POHÁR V BĚHU DO VRCHU 2008

Z celoroční soutěže nabízíme přehled závodů v období duben – červen 2008.

Do soutěže jsou zahrnuty tyto závody:

19.4. XII. CENA TOLŠTEJNSKÉHO PANSTVÍ (JIŘETÍN – JEDLOVÁ)   
místo startu: Jiřetín pod Jedlovou-sportovní areál, 13.00 hod.
délka 6 km, převýšení 332 m

            adresa: Krupka Milan, Dolní Podluží 468, PSČ 407 55
tel.+420 412 384 222, mob.+420 728 679 637

20.04. JÍLOVÉ – SNĚŽNÍK, 23. ročník

místo startu: Jílové u Děčína  - zámecké nádvoří, 10.00 hod.
délka 7,7 km, převýšení 420 m
adresa: Jaroslav Tomeš, Lipová 51, 407 01 Jílové u Děčína

            tel. +420 412 551 268, mob. +420 602 657 986, 
e-mail: jaroslav.tomes@sca.com, monika.loskotova@sca.com

26.4. VC KRKONOŠ - HORNÍ MARŠOV – POMEZNÍ BOUDY, 21. ročník 
místo startu: H. Maršov – hřiště TJ Jiskra, 10.00 hod.
délka 13,6 km, převýšení 540 m
adresa: Jiří Javůrek, Horská 212, 542 24 Svoboda nad Úpou

            tel.zam. +420 499 874 171(115),mob. +420 739 771 443  

mailto:monika.loskotova@sca.com
mailto:jaroslav.tomes@sca.com
mailto:zvs.kulhankova@centrum.cz


e-mail: dvu@volny.cz

3.5. BĚH NA KLEŤ 
místo startu: Č. Krumlov, Domanice, policejní střelnice, 11.00 hod.
délka: 12 km, převýšení 541 m
adresa: Jiří Turek, Nad Cihelnou 603, 383 32 Velešín
tel.zam. +420 974 232 360, mob.+420 728 833 103
e-mail: osmanjirka@seznam.cz, behnaklet@seznam.cz

8.5. ŠÁROVCOVA LHOTA – ZVIČINA, 41. ročník
místo startu: Š.Lhota, na mostě u železničního přejezdu, 13.30 hod.
délka 13,6 km, převýšení 393 m
adresa: Ing. Liboslav Knězáček, Šárovcova Lhota 4

tel.zam.+420 493 692 821, mob.+420 602 381 163
e-mail: obec@sarovcova-lhota.cz

17.05.  BĚH NA VELKÝ JAVORNÍK, 20. ročník
místo startu: Frenštát p.Radhoštěm-lyžařský areál skok.můstků, 10.00 hod.
délka 8,1 km, převýšení 512 m
adresa: Ing.  Jan Šrubař CSc,Střelniční 1065, 744 11 Frenštát p.Radhoštěm   
tel.domů +420 556 831 423 
e-mail: jan.srubar@centrum.cz, www.pohorskajednota.cz

18.05. BĚH NA RADHOŠŤ, 14.ročník 
místo startu: Autocamp Rožnov pod Radhoštěm, 11.00 hod.

délka 6,5 km, převýšení 734 m
adresa: Lukáš Suchánek, Poličná 323, Valašské Meziříčí 757 01

            tel.zam.+420 605 201 247, mob.+420 604 585 329
e-mail: khbradegast  @post.cz  , www.radhost.ic.cz

24.5. HORSKÝ BĚH NA LYSOU HORU, 4. ročník
MČR mužů, žen, juniorů, juniorek

místo startu: Ostravice, fotbalové hřiště,11.00 hod. 
délka: 8,9km, převýšení 927m, juniorky 5,4/693
adresa: X-A-IR Ostrava, Libor Bednarz, Přívozská 36, 702 00 Ostrava
tel. +420 737 708 958,  
e-mail: sport@x-air.cz, www.x-air.cz, www.behnalysou.cz

25.05. BĚH NA SOKOLÍ VRCH, 3. ročník 
místo startu: Jeseník, Masarykovo náměstí, 11.00 hod. délka: 8 km, převýšení 540 m
adresa: Tomáš Tejchman, Fenix Ski Team Jeseník, Masarykovo nám. 60, 

           790 01 Jeseník
            mob. +420 724 335 962

e-mail: tejchman@priessnitz.cz, www.feje.cz

31.05. PONIKLÁ – REZEK, 26. ročník 

místo startu: Poniklá – odbočka směr Jesřebí, 16.00 hod.

http://www.feje.cz/
mailto:tejchman@priessnitz.cz
http://www.behnalysou.cz/
http://www.x-air.cz/
mailto:libor.bednarz@x-air.cz
http://www.radhost.ic.cz/
mailto:khbradegast@post.cz
http://www.pohorskajednota.cz/
mailto:jan.srubar@centrum.cz
mailto:obec@sarovcova-lhota.cz
mailto:behnaklet@seznam.cz
mailto:osmanjirka@seznam.cz
mailto:dvu@volny.cz


délka: 10,3 km, převýšení 460m
adresa: Ladislav Soukup, Poniklá 238, PSČ 512 42 

            tel. +420 481 585 134, mob. +420 736 117 749

01.06.  LUČANY NAD NISOU – SLOVANKA, 6. ročník
 místo startu: Lučany nad Nisou – obecní úřad, 11.00 hod.
            délka: 6 km, převýšení 320 m
            adresa:Zdeněk Zoubek, Roman Koucký, 468 71 Lučany nad Nisou 219 

            mob.+420 724 689 168, +420 602 265 857

e-mail: zdenek.zoubek@partners.cz, roman.koucky@akuma.cz

07.06. LOUČNÁ 956, 8. ročník 
místo startu: Lom, náměstí Republiky, 11.00 hod.

            délka: 8,2 km, převýšení 657 m, kulturní program – lidový běh
            adresa: Petr Dietrich, K Hájovně 740, 435 11 Lom
            tel.zam. +420 476 164 507, mob. 602 709 503
            e-mail: loucne956@volny.cz, www.loucne956.estranky.cz

8.6. BĚH PŘES TABULOVOU HORU, 11. ročník 
Kvalifikace na ME (nahoru,dolů) 

místo startu: Perná u Mikulova – přírodní areál Sokolka, 10.20 – 12.00 hod.

            délka/převýšení:muži:13,4km/ 850 m,junioři/rky: 4,3/250,ostatní 7,3/450

adresa: František Kolínek, Perná 244, 691 86 Mikulov na Moravě

tel. +420 519 517 155,+420 606 527 724, fax: +420 519 517 155
            e-mail: elekol@centrum.cz

14.06. BYSTŘICE POD HOSTÝNEM – HOSTÝN
5 km, převýšení 422

adresa: Karel Novák, Za drahou 853, 768 61 Bystřice pod Hostýnem

tel. +420 573 380 479, mob.+420 776 589 329, 

e-mail: novakarel@centrum.cz

15.6. DOLNÍ MORAVA – SLAMNÍK (po trati MS vet.)
místo startu: Dolní Morava, Areál snů, 11.00 hod.
délka: 11,5km, převýšení 605m
adresa: Jan Šimůnek, Moravská 340, 560 02 Česká Třebová
mob. 420 603 513 707
e-mail: team@iscarex.cz, www.iscarex.cz

21.6. BĚH NA KOHOUT A ZPĚT, 3. ročník 
místo startu: Besednice, koupaliště,11.00 hod.,děti od 9.30 hod.

nahoru dolů, délka 10,5 km, převýšení 380m

adresa: manželé Kožíškovi, Kijevská 56,  370 05 České Budějovice 

mob.: +420 602 840 067, +420 606 767 062

e-mail: behnakohout@seznam.cz

28.06. BĚH NA HRANIČÁŘ, 9. ročník 

místo startu: Nýrsko, lesní divadlo, 10.00 hod.

           délka: 5 km, převýšení 378 m

mailto:behnakohout@seznam.cz
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           adresa: Josef Mayer, Jiráskova 675, Nýrsko 340 22

             tel. +420 376 571 450, mob. +420 737 675 218
e-mail: ic@mestonyrsko.cz, www.sumava.net/ic

29.6. BĚH NA ČERCHOV, 18. ročník
místo startu: Klenčí p.Čerchovem, areál TJ Spartak, 10,00 hod.

           délka: 9,8 km, převýšení 550 m

           adresa: František Novák, 345 34 Klenčí pod Čerchovem  280

            tel.byt +420 379 794 333, mob.:+420 728 652 526
           e-mail: urad.mestyse@klenci.cz

                                                                                                                     Karel Šklíba

Zimní běžecká liga 

     pokračovala Silvestrovským během Havlovicemi, který je současně velkou cenou Pivovaru 
Krakonoš, a novoročním Během sídlištěm ve Rtyni v Podkrkonoší pokračoval seriál závodů 
Zimní běžecké ligy za velké účasti závodníků ve všech věkových kategoriích. Silvestrovský 
běh byl obsazen i po kvalitativní stránce velice dobře. S velkým přehledem zvítězili 
reprezentanti v běhu do vrchu Anička Pichrtová a Pavel Brýdl. Velmi potěšitelná je vysoká 
účast ve všech mládežnických kategoriích. Na Běhu sídlištěm ve Rtyni v Podkrkonoší se opět 
sešlo přes 100 závodníků, zvítězili domácí závodníci Roman Vagenknecht a Renata Hájková, 
celý seriál pokračuje dalším závodem - Během ratibořickým údolím v Havlovicích.
  
Karel Šklíba

Nabídka

     TJ Sparta Úpice oddíl ledního hokeje nabízí do ekonomického pronájmu vinárnu v 
hospodě Na Veselce (Zifčák). Informace na tel. 737 848 426 (pan Pinkava).
                                                                                                                  Karel Srna

SPARTA bilancovala

      V sobotu 12. ledna 2008 se konala v Úpici valná hromada fotbalového klubu SK Sparta 
Úpice, na které byli přítomní seznámeni s činností. Akce se jako host zúčastnila starostka Ing. 
Iljana Beránková. Zprávu odstupujícího předsedy oddílu Jindřicha Hanuše vám předkládáme. 
     Vážení sportovní příznivci úpické kopané, zástupci jednotlivých kategorií, vedoucí 
mužstev, trenéři, prostě vy všichni, kteří máte úpický fotbal rádi a neúnavně pro něj pracujete 
ať již na hřišti nebo v jednotlivých funkcích v oddíle. Jsou tomu 4 roky, kdy jsme se na tomto 
místě sešli a společně jsme se zavázali, že budeme na jednotlivých úsecích úpické kopané 
plnit úkoly, které jsou nezbytné pro fungování nebo pro plynulé zajišťování soutěží všech 
kategorií od přípravky až po družstva dospělých. Nechtěl bych se vracet zpět a hodnotit celé 
čtyřleté období, ale jen krátce připomenu, že cíle, které jsme si tehdy vytyčili, se splnily. Mám 
na mysli ty sportovní. Dá se tedy říci, že není co řešit, ale ono je a stále bude mnoho práce, 
bez které se kopaná, dobrá kopaná, nedá dělat.
     Úkolem dnešní valné hromady je mimo jiné nejdůležitější zvolit pro příští 4 roky nový 
výbor, který bude zajišťovat po organizační, ale i praktické stránce chod všech soutěží a 
celého oddílu. Z vlastní zkušenosti víme, že se nejedná o práci jednoduchou a především 

mailto:urad.mestyse@klenci.cz
http://www.sumava.net/ic
mailto:ic@mestonyrsko.cz


tehdy, když to zajišťuje 5 – 6 členů výboru. Je hodně těch, kteří znají a vědí jak co dělat, jsou 
velkými kritiky na hřišti i mimo, ale těžko je k nějaké spolupráci získáme. Práce ve výboru 
pro mě ale byla dobrá škola. Jako aktivní hráč jsem se nikdy nezabýval prací výboru oddílu. 
Po současných zkušenostech budu mít jasně zafixováno, že řídit oddíl se 7 družstvy není 
legrace, ale velká odpovědnost.
     V Úpici je mnoho mladších bývalých aktivních hráčů, kteří by mohli ve výboru pomoci. 
To ale bude záležet i na vás, jak se k práci členů výboru budete po městě vyjadřovat. 
Nepodaří-li se postupně s vaší pomocí doplnit výbor o další členy, bude nutné již nyní i před 
nově zvolenými smeknout!
     V pondělí 14. ledna 2008 se konala první schůzka nově zvoleného výboru, kde byly 
ustaveny jednotlivé komise a zvoleni jejich vedoucí. Předsedou klubu byl zvolen Vladimír 
Klimek.
     Domácí přípravné zápasy mužstva A na měsíc únor 2008 najdete v kalendáři akcí ÚN, 
další podrobnosti o dění v klubu na internetových stránkách http://www.sparta-upice.cz.

Výroční zpráva o činnosti mládeže a komise mládeže SK Sparty Úpice

Během letní přestávky 2007 byla uspořádána dvě letní fotbalová soustředění a to žáků od 
19.8. do 24.8.2007 a dorostu v termínu 6.-11.8. na stadionu Sparty Úpice. Byla to dvě 
soustředění, na kterých se sešli jak hráči Úpice, tak i Rtyně, aby společně trénovali a navázali 
kamarádské vztahy. V rámci přípravy proběhly i přípravné zápasy.
Nová sezóna 2007/2008 se rozjela mistr. soutěžemi v srpnu 2007. Naše mládežnická mužstva 
reprezentovala klub ve stejných soutěžích, protože nikdo nepadal, ale také nepostoupil o 
kategorii výše ( i když st.žáci to měli dobře rozjeté a měli k tomu nejblíže ).
Umístění po podzimní části sezony 2007-2008 :
Přípr. sk. C 1. místo 63 bodů skóre 104:10  velký vzestup, možnost postupu)
Ml.žáci 3. místo 14 bodů skóre 29:37 (postup o 2 místa nahoru)  
St.žáci 10.místo 3 body skóre 8:45 ( propad o 7 příček )
Ml. dorost 15. místo 11 bodů skóre 20:59 (propad o jednu příčku)
St. dorost 18. místo 6 bodů skóre 9:78 (propad o 3 příčky)
     Propad ve výsledcích dorostu byl zapříčiněn mimo jiné sestavením nového kádru. Dále se 
na tomto výsledku podepsalo i vleklé zranění několika hráčů a ke konci sezony i zhoršená 
docházka hráčů na tréninkové jednotky. Závěrem sezony se kádr začal stabilizovat, sehrál 
několik výborných zápasů nebo zápasů, které jen nejtěsnějším rozdílem prohrál. Pokud hráči 
budou mít dobrou docházku a herní disciplínu, počítáme v růstu výkonnosti a postupu o 
několik příček výše.
     I přes některé negativní aspekty se zimní příprava mládeže může naplno rozjet, družstva 
jsou materiálně i finančně zajištěna k soutěži i mimosoutěžním akcím. Výbor podpořil 
dorostence Michala Mlynáře k získání licence rozhodčího. Pro letošní sezonu 2007/2008 byly 
naše akce opět podpořeny granty od města Úpice. Město schválilo naší žádost o příspěvek na 
údržbu trávníku ve výši 100 000 Kč,-. Tento trávník bude profesionálně ošetřován firmou 
Holomíček z Mladých Buků. Město plánuje i rekonstrukci stávající škvárové plochy, kde by 
se za využítí grantů EU mohla vybudovat i umělá hrací plocha. Byla by to první plocha na 
okrese, proto doufáme, že tento investiční záměr podpoří zastupitelé Města Úpice.
     Myslím si, že nyní záleží jen na nás, abychom doplnili do výboru a k jednotlivým 
mužstvům nové mladé členy a abychom tyto prostředky co nejlépe vynaložili.
      Komise mládeže, která pracovala ve složení – ved.- Kulhánek Mir. a jako členové trenéři a 
vedoucí mužstev se celkově v roce 2007 sešla čtyřikrát. Účast na schůzkách byla 80 %, což je 
oproti minulému období podstatný nárůst.. Komise na svých schůzkách řešila a hodnotila 

http://www.sparta-upice.cz/


veškeré dění okolo mládežnických mužstev, připravovala turnaje, soustředění a jiné akce. Ze 
svých jednání vyvozovala opatření, která byla předkládána výboru našeho klubu.
      Závěrem bych chtěl poděkovat všem za spolupráci, popřát jim, aby je nepřešla chuť k naší 
dobrovolné činnosti. Chtěl bych Vás zde přítomné požádat, aby jste vstoupili do řad výboru 
nebo KM a pomohli nám řešit problémy, abychom pak společně měli dobrý pocit a mohli se 
těšit z dobrých výsledků.
Městu Úpice bych chtěl za klub poděkovat za spolupráci a finanční podporu v naší činnosti.

                   Dle materiálů přednesených na valné hromadě zpracoval pro ÚN Josef Rumler

        

                      Klub zdraví Úpice
 Vás srdečně zve na 

společné setkání s těmi, kteří usilují o zdravý životní styl a připouští, 
že v dobré partě  to půjde lépe!

Pondělí 18. února 2008 v 18 hod.

„ Jak jíst podle 
glykemického indexu?“

lektor: MUDr. Švrčinová 

Různé potraviny se stejným množstvím sacharidů mohou mít v praxi odlišný glykemický 
index - vedou k rozdílnému vzestupu glykemie. Důležitá je i příprava potravin a tepelné 

zpracování. Základem je výběr potravin - čím je hodnota GI nižší, tím je potravina 
vhodnější. Při dietě podle glykemického indexu byste měli vybírat potravinu s nízkou 



hodnotou GI. Konzumace potravin s nízkým glykemickým indexem snižuje riziko obezity, 
kardiovaskulárních onemocnění, infarktu myokardu, nádorových onemocnění a cukrovky .

Těšíme se na Vás!

Při všech našich setkáních si můžete zakoupit literaturu z oboru zdravého životního stylu 
a případně některé potraviny zdravé výživy.

Adresa:
Společenské centrum Veselka, Boženy Němcové 830, Úpice – Veselka

Setkání před Velikonocemi

Letošní bohatý kulturní program zahájí Klub přátel bratří Čapků a města Úpice ve středu 27. 

února v 17 hodin setkáním s úpickou rodačkou, lidovou básnířkou a Mistrem lidové umělecké 

tvorby, paní Annou Rusovou. Narodila se v roce 1928 na Kvíčale v rodině Kultových a zde 

prožila mládí s pěti sourozenci. Do obecné a měšťanské školy chodila v Úpici, v nedalekém 

Červeném  Kostelci  absolvovala  textilní  školu  s  ročním  sekretářským  kurzem  a  státní 

zkouškou z psaní strojem a těsnopisu. Nedlouho po škole se jí Červený Kostelec stal trvalým 

bydlištěm a zde uprostřed svých bohatých tvůrčích zájmů žije dosud.

Dvě velké lásky ji provázejí po celý život, poezie a výtvarný "kumšt", a věnuje se jim 

s  neutuchajícím  elánem  i  dnes.  Proto  přijala  s  radostí  naši  výzvu  k  účasti  na  přípravě 

publikace úpických básníků a loňského roku ji s námi nadšeně připravovala. Každý z deseti 

básníků působících zde v průběhu celého jednoho století mohl do výběru pro publikaci počítat 

jen  s

omezeným  počtem  básní.  Proto  jsme  se  snažili  ukázky  vybírat  odpovědně  s  tím,  že  v 

pořadech doprovázejících zrod antologie se budeme snažit říci více a blíže seznámit úpické 

čtenáře s jejími autory. Také paní Anna Rusová přijde mezi nás.

Při setkání s ní zdůrazníme další, snad ještě důležitější složku její umělecké tvorby, 

zdobení kraslic. Nechci se předem tomuto svéráznému lidovému umění paní Rusové věnovat 

podrobně.   To přenecháme až na její  vystoupení,  ale budete  překvapeni  rozsahem  jejího 



dlouholetého působení  v  oboru,  o  němž umí  velmi  poutavě  vyprávět.  Je  členkou Lidové 

tvorby v Hradci Králové, Asociace malířů kraslic, nositelkou titulu Mistr lidové umělecké 

tvorby a ocenění Zlatý kolovrat, úspěšně vystavuje v cizině, v Evropě i v Americe. Je tak 

zamilována do tohoto oboru,  že učí  už mnoho let  na ZDŠ své následovnice,  z  nichž dvě 

adeptky  tohoto  krásného  a  půvabného  umění

uvidíte při práci na setkání v Úpici. Výtvarnou technikou paní Rusové je polepování kraslic 

drobnými kousíčky slámy, technikou, která je doma na Hané, a jejíž tradici do našeho kraje 

úspěšně uvedla paní Rusová. Paní Rusová umí o své práci poutavě vyprávět, takže se setkání s 

ní  stane

nezapomenutelným zážitkem. Možná, že si mnozí z vás  po setkání s ní rádi na památku 

zakoupí i naši  publikaci úpických básníků, mezi nimiž je Anna Rusová nepřehlédnutelnou 

osobností.

Ludvík Mühlstein
Miroslav  Janek,

osobnost Tělocvičné jednoty Sokol v     Úpici    

V těchto lednových dnech vzpomínáme prvního smutného výročí skonu našeho dlouholetého 
cvičitele a funkcionáře bratra Miroslava Janka. V našich myslích na něho přežívají hezké 

vzpomínky.

Česká obec sokolská ocenila jeho celoživotní obětavou práci pro sokolské hnutí udělením

pamětní Tyršovy medaile – in memoriam

Medaile je udělována zasloužilým členům České obce sokolské a první medaile  byla udělena 
bratru Miroslavu Jankovi z Tělocvičné jednoty SOKOL Úpice.

Město Úpice ocenilo jeho zásluhy udělením titulu

Sportovec Úpice 2006 v     kategorii SÍŇ SLÁVY  

Smutné výročí svým členům a úpickým spoluobčanům připomíná výbor a cvičitelský sbor TJ 
SOKOL Úpice.



Český rybářský svaz Úpice připravuje

Rybářský společenský večer – Kulturní dům Havlovice
sobota 15. března 2008

rezervace vstupenek: 731 552 503
Vzpomínka na Karla Čapka

Dne 25.12.2007 se před domem rodiny Čapkovy sešli členové Klubu přátel bratří Čapků a 
města Úpice a několik dalších občanů na již tradiční vzpomínkové akci. Zavěšením věnečku a 
krátkou ukázkou básně  Josefa Čapka „Za bratrem Karlem“ uctili památku Karla Čapka, který 
před 69 lety zemřel.  KPBČ Úpice



ÚNOR NA DŘEVĚNCE

VEČERY NAD BIBLÍ 

středa 13. února 2008 v     18 hodin  

Třetím večerním setkáním nad obsahem biblických knih Starého a Nového zákona Vás budou 
provázet   místní  duchovní  –  kněz  církve  katolické  Ignác  Myszynski  a  farář  církve 
Československé  husitské  Tomáš  Karel.  Biblické  přednášky  probíhají  pravidelně  každou 
druhou středu v měsíci ve stejném čase. Na každém setkání bude představena jedna z knih 
Starého  nebo  Nového  zákona.  Přednášky  jsou  určeny  pro  širokou  veřejnost.  Vstupné 
dobrovolné  

SEMINÁŘ FIGURKY ZE ŠUSTÍ 

sobota 16. února 2008 od 9 do 13 hodin
 

Pod vedením paní Věry Balcarové si můžete vyrobit figurku ze šustí. Přineste si nůžky, štípací 
kleště na drátek a látačku na vlasy. Ostatní potřebné pomůcky budou k dispozici.
Kurzovné: 60,-Kč + spotřebovaný materiál.
Zájemci, hlaste se na Dřevěnce nebo na tel: 732 927 757 (Alena Samková).

VÝSTAVA FOTOGRAFIÍ

Výstavu fotografií místních autorů můžete zhlédnout v lokále Dřevěnky v obvyklé otevírací 
době. Děkujeme za návštěvu!

VÝZVA SENIORŮM

Obracíme se ke všem seniorům města Úpice a regionu Jestřebích hor:

Právě  jsme zahájili  projekt  „Dřevěnka –  prostor aktivních činností“ podpořený Nadací 
České spořitelny a Nadací Open Society Fund Praha. Tyto nadace nás materiálně podpoří 
k tomu, abychom navázali kontakt a spolupráci s Vámi – seniory.

Zveme Vás  tedy  do  památné  Dřevěnky  ke  společnému  setkání.  V letošním roce  chceme 
provoz Dřevěnky zajišťovat zejména s Vaší pomocí. Jsme přesvědčeni, že právě Vy víte o 
Dřevěnce,  historii,  tradicích  i  běžném  životě  našich  předků  nejvíce.  Přijďte  si  společně 
zavzpomínat na „staré dobré časy“. Máme pro Vás návrh jak společně vytvořit něco dobrého i 
nyní! 
Informujte  se  na  Dřevěnce  v obvyklé  otevírací  době  (út–so  14–20  hod.)  nebo  na  níže 
uvedených  kontaktech.  V nejbližší  době  také  obdržíte  do  poštovních  schránek  leták 
s podrobnými  informacemi  a  odpovědním  lístkem.  Jedná  se  o  dobrovolnický  program 
podobný naší činnosti v Chalupění – „přidejte se k nám, společně dokážeme víc!“



Bližší informace: Dřevěnka, Žižkova 92, Úpice   (ÚT – SO , 14 – 20 hod.)

 732 927 757 (Alena Samková), 776 780 414 (Pavel Melichar)

Změna ve vedení obvodního oddělení Policie Úpice

Od  1. ledna 2008 došlo ke změně ve funkci vedoucího obvodního oddělení a jeho zástupce: 

                      vedoucí OOP:                       npor. Bc. Martin Kuhn 
                      zástupce vedoucího OOP:    npor. Bc. Jaroslav Špaček

                                                                                                             npor. Bc. Martin Kuhn
                                                                                                                vedoucí OOP Úpice
PROGRAM KINA



ÚNOR 2008

Upozornění pro návštěvníky a obdivovatele kina. Kino Mír v Úpici zahájilo projekce s 

vícekanálovým ozvučením Dolby stereo. Toto zařízení podstatně vylepší poslechovou pohodu 

zvukového doprovodu filmových představení, která tím dosahuje úrovně kvality projekcí v 

multikinech.

    

04. pondělí  17,30 hodin

05. úterý      17,30 a 20,00 hodin

VÁCLAV
Nový český film, ve kterém Ivan Trojan vyvádí jeden průšvih za druhým.

vstupné: 64,- Kč + 1                 Dolby        97 min.      české znění                         mládeži 
přístupný

06. středa   17,30 hodin

NEZNÁMÁ
Nový italský film. Příběh mladé Ukrajinky žijící v italském městě odhaluje její smutnou 
minulost. ARTPROGRAM.

vstupné: 64,- Kč + 1      širokoúhlý  Dolby   118 min.      české titulky           pro mládež do 15 
let nevhodný

08.pátek   17,30  hodin

TĚSNĚ VEDLE
Nežeňte se do ženění. Originální komedie plná omylů. Teprve na svatební cestě zjistíte, že jste 
našel tu pravou. Ale bohužel není to vaše manželka.

vstupné:59,- Kč + 1      širokoúhlý   Dolby    115 min.     české titulky             pro mládež do 12 
let nevhodný 

09. sobota   17,30 hodin

BEOWULF
Vzdoruj svým démonům. Epos o bájném hrdinovi patří k nejstarším literárním památkám 
Evropy.



vstupné: 64,-  Kč + 1    širokoúhlý  Dolby   115 min.     české titulky             pro mládež do 12 
let nevhodný   

10. neděle  17,30  hodin

ISLAND EMPIRE
Nový film Davida Lynche. Příběh o záhadě... Záhadě uvnitř vnitřních světů... Rozvíjející se 
kolem ženy...

Ženy zamilované a v nesnázích.

vstupné: 64,- Kč + 1             Dolby            90 min.                české titulky                pro mládež 
do 15 let nevhodný            

16. sobota 17,30 hodin 

ZLATÝ KOMPAS
Kouzelný film v české řeči, na kterém poznáte co je Dolby stereo. Vedle našeho světa existují 
i jiné světy. Zlatý kompas k nim může ukázat cestu.

vstupné: 59,- Kč + 1          širokoúhlý      Dolby  114 min.   české znění            mládeži  
přístupný

17. neděle  17,30 hodin 

P.S. MILUJI TĚ
Slova, pro něž stojí za to žít.

vstupné: 64,- Kč + 1    širokoúhlý, Dolby      117 min.      české titulky           pro mládež do 12 
let nevhodný

23. sobota  17,30 hodin

KRÁLOVNA ALŽBĚTA: ZLATÝ VĚK
Žena. Bojovnice. Královna. Především díky ní se může Británie chlubit přívlastkem Velká. 
Pokračování slavného filmu Královna Alžběta, který byl navržen na osm Oscarů, tentokrát 
vrcholí ohromující námořní bitvou mezi anglickou a španělskou flotilou.

vstupné: 59,- Kč + 1     Dolby      114 min.      české titulky                    pro mládež do 12 let  
nevhodný
  

24. neděle   POZOR 17,00 hodin

PAN VČELKA



Včela vždycky v čele.Nová animovaná komedie v české řeči a pro celou rodinu. Včela se 
narodí, jde do školy

a potom do továrny na výrobu medu. Jenomže některým to nevoní. Zvláště doporučujeme 
návštěvníkům a absolventům ÚLU. Zdá se, že Mája dostala skvělého bratříčka.

vstupné: 59,- Kč + 1             Dolby    86 min.       české znění                mládeži přístupný

28. čtvrtek 17,30 a 20,00 hodin

CHYŤTE DOKTORA
Nový český film. Komedie o lásce a jejích následcích. Hrají Taťána Vilhelmová, Michal 
Malátný, Iva Janžurová a další. Zbrusu nová hudba skupiny Chinaski.

vstupné: 64,- Kč                 Dolby     95 min.       české znění               mládeži přístupný

29. pátek   17,30 hodin

JÁ LEGENDA
Sci-fi o šíření viru, který je schopen vyhubit lidstvo. Snad se mu někdo postaví.

vstupné: 59,- Kč + 1           Dolby       110 min.       české titulky            pro mládež do 12 let  
nevhodný

KALENDÁŘ
ÚNOR 2008

PÁ     01.02.     Zimní radovánky
  ZŠ Úpice-Lány, Úpice, od 9 hodin

SO     02.02.     Přátelský fotbalový zápas s Baníkem Rtyně
                         Stadion Sparty v Úpici, od 10 hodin

SO     09.02.    Přátelský fotbalový zápas s Baníkem Žacléř
                        Stadion Sparty v Úpici, od 10 hodin

PO     11.02.    Divadelní představení Veřejné oko
                        Divadlo A. Jiráska Úpice, od 19.30 hodin

ÚT     12.2..      Tibet   vernisáž výstavy fotografií Oldy Šlegra
                         Městské muzeum, Úpice, od 16.00 hodin

ST     13.02.      Přednáška MUDr. Holuba - Vietnam 2007
                          Městský sál, Úpice, od 17 hodin 



SO     16.02.     Malý cestopis Chorvatsko 2007
                         Společenské centrum Veselka, Úpice, od 18 hodin

PO     18.2.       Jak jíst podle glykemického indexu přednáší MUDr. Švrčinová
                         Společenské centrum Veselka, Úpice, od 18.00 hodin

ÚT     19.02.   Okrskové kolo v piškvorkách (I. stupeň ZŠ)
                          ZŠ Úpice-Lány, Úpice, od 9 hodin

ST     20.02.       Přednáška RNDr. Libora Vyskočila - Největší dalekohledy světa
                          Přednáškový sál hvězdárny, od 19 hodin

ČT     21.02.     17. Taneční akademie – ZUŠ A. M. Buxton, taneční obor
                          Divadlo A. Jiráska v Úpici,  v 17 hod.

ČT     21.02.      Pozorování úplného zatmění Měsíce s doprovodným programem
                          Areál Hvězdárny v Úpici, 2.30 – 6.00 hodin

PÁ     22.02.     17. Taneční akademie – ZUŠ A. M. Baxton, taneční obor
                         Divadlo A. Jiráska v Úpici,  v 17 hod.

SO     23.02. 10. dětský karneval
                        Sál jídelny a. s. Juta, Úpice, od 14.30 hodin

SO     23.02.     Přátelský fotbalový zápas s MFK Nové Město n./M.
                         Stadion Sparty v Úpici, od 14 hodin

ČT     28.02. Okrskové kolo v basketbalu
                       Tělocvična ZŠ Bří Čapků, Úpice, od 8.30 chlapci, od 13.00 dívky

Ve Rtyni v Podkrkonoší nově otevřená
PŮJČOVNA SVATEBNÍCH ŠATŮ + ZAKÁZKOVÉ KREJČOVSTVÍ

restaurace U Mikšů – I. patro (bývalé kadeřnictví)
výběr ze 70 šatů - cena půjčovného do 3 000 Kč

šaty na věneček – 50% sleva
vlasové doplňky, rukavičky, bižuterie, pánské košile, ozdoby na auta, svatební oznámení 

…
Kuderová Eva, tel.: 604 796 217

prac. doba: středa, pátek  10-17 hod.



Sportovní a turistické centrum Jestřebích hor
přijme číšníka-servírku do funkce

vedoucí střediska

Praxe v oboru podmínkou

Kontakt : Jaroslav Jörka
                                                  tel. 739 263 153 


